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Demokratirådets sammanträde  
den 3 april 2018 

 

 

Ledamöter 

Moa Sahlin (S), ordförande 

Klas Wissman (M), vice ordförande 

Anita Jonsson (MP) 

Lars Bäck (V) 

 

Rådet har en vakant plats. 

 

 

Tjänstepersoner 

Sara Wrethed, avdelningschef stadsutveckling 

Thomas Kultti, utvecklingsstrateg §§ 1-4 

Pia Sundqvist, nämndsekreterare och sekreterare i rådet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

 

Ordförande Vice ordförande 

 

  



Farsta stadsdelsnämnd 

Demokratirådet 
Protokoll 

2018-04-03 

Sida 2 (4) 

 

  

 

 

 

 

 

 
 
 
 

Justerarnas signaturer 

§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare och 

tid för justering 

Det utsända förslaget till dagordning godkändes. Protokollet 

justeras av ordföranden och vice ordföranden den 12 april och 

anmäls därefter vid stadsdelsnämndens sammanträde den 17 maj. 

 

§ 2  Uppdaterad balanslista 

På förslag från förvaltningen bestämde rådet att protokollet 

framöver bara kommer att innehålla balanslistan över aktuella 

uppdrag – se bilaga. Balanslistan över utförda uppdrag kommer 

att fortsätta föras av förvaltningen och kommer att finnas 

tillgänglig om rådet eller nämnden vill se den. 

 

Avdelningschef Sara Wrethed berättade att arbetet med 

informationsfoldern om nämndens och förvaltningens 

verksamheter nu är inne i sin slutfas. Foldern ska delas ut till alla 

hushåll, förhoppningsvis före sommaren. 

 

§ 3  Beredning av ärenden till nämnden den 17 maj 

Redovisning av medborgarbudgeten om Aktivitetspark 

Måsen 

Förvaltningen kommer att redovisa det samlade resultatet av 

medborgarbudgeten om Aktivitetspark Måsen i ett ärende till 

nämnden den 17 maj. Utvecklingsstrateg Thomas Kultti berättade 

om resultatet av omröstningen, som gällde vilken av tre olika 

klätterställningar respektive utegym som ska installeras i parken. 

Totalt deltog knappt 300 personer i omröstningen. En viktig 

slutsats – både från den här medborgarbudgeten och den första – 

är att ju mer uppsökande arbete förvaltningen bedriver, desto fler 

Fagersjöbor engagerar sig. Fler slutsatser och jämförelser 

kommer att redovisas i ärendet till majnämnden. 

 

§ 4  Försöksverksamheten i Fagersjö 

 

a) Medborgarbudget Aktivitetspark Måsen 

Se § 3 ovan. 
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b) Mötesplatsen 

Sara Wrethed berättade att förvaltningen kommer att avsätta 

en funktion på 50 procent för att utveckla verksamheten vid 

mötesplatsen. En utgångspunkt är den förstudie om lokala 

kulturhus som förvaltningen har genomfört med stöd av 

kulturnämnden. (Förstudien redovisas för nämnden vid 

sammanträdet den 12 april, i ärendet Redovisning av projekt 

Lokala kulturhus – utveckling av Tuben och förstudie om 

Mötesplats Fagersjö.)  

 

c) Samverkansgruppen 

Sara Wrethed och ordföranden Moa Sahlin rapporterade från 

samverkansgruppens möte onsdag den 21 mars. Vid mötet 

diskuterades bland annat pågående trygghetsanalys, och att 

det är viktigt att analyser kombineras med att saker händer. 

Bostadsbyggandet i området skapar också bättre underlag för 

åtgärder av olika slag. 

 

Vid mötet påpekades också att det är viktigt att datum för 

kommande möten bestäms tidigt och sprids så att intresserade 

har möjlighet att delta. Rådet bestämde att nästa möte med 

samverkansgruppen hålls tisdag den 22 maj klockan 18.00. 

 

§ 5  Kontakter med Farsta ungdomsråd – rapport från 

ordföranden 

Moa Sahlin berättade att hon pratat med ordföranden i Farsta 

ungdomsråd om att demokratirådet gärna vill träffa 

ungdomsrådet för att diskutera hur ett Öppet forum (i anslutning 

till ett nämndsammanträde) med ungdomstema skulle kunna 

läggas upp. Ungdomsrådets ordförande hade lovat prata med sin 

styrelse och återkomma.  

 

§ 6  Återkoppling om nämndens Medborgarforum i 

Farsta strand den 20 mars 

Nämndens medborgarforum i Farsta strand den 20 mars 

fungerade bra. Deltagarna diskuterade som vanligt vid olika 

temabord. Alla synpunkter har förts vidare till handläggare inom 
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den egna förvaltningen eller till andra ansvariga förvaltningar och 

kontor. 

 

§ 7  Övriga frågor 

Ingen hade något övrigt att ta upp. 

 
§ 8  Kommande sammanträden 

Demokratirådet håller sitt nästa sammanträde tisdag den 22 maj 

klockan 17.00 i Fagersjö, direkt före samverkansgruppens 

planerade möte samma kväll klockan 18.00. Inga senare datum 

bestämdes. 

 


